

Haines family,

Don't forget to complete the emergency forms and lunch forms provided. Hard copies are available at Haines School. Please note that the Family Income and Information Form (lunch forms) impacts Haines School's funding for the next school year. This is a very important form that we need from EVERY family this year. The link is provided. Please send electronic forms back to haineses@cps.edu

Thank you to the parents who have completed and returned them to school.

**FORMS 表格-** [www.cps.edu/globalassets/cps-pages/services-and-supports/health-and-wellness/student\\_health\\_school\\_forms\\_booklet\\_english\\_2020-2021.pdf](http://www.cps.edu/globalassets/cps-pages/services-and-supports/health-and-wellness/student_health_school_forms_booklet_english_2020-2021.pdf)

各位家長：

別忘記填寫網上提供的「緊急資料表格」和「申請免費午餐表格」，沒有打印機的家庭可來學校索取表格，請注意，家庭收入資料表（申請免費午餐表）會影響「興氏學校」下一學年的撥款，這是我們今年每個家庭都需要交回的非常重要表格，請到以上網址開打開表格。

請將填妥的電子表格發送回 haineses@cps.edu

感謝已經完成並交回表格給學校的家長。

Please join us for our 1st Virtual Spirit Week starting Monday, October 26th.

Upload pictures of students dressed up for Halloween to - [tinyurl.com/haineshalloween](http://tinyurl.com/haineshalloween) by Wednesday, October 28th, 2020

誠意邀請大家參加，從10月26日星期一開始的第一屆「網上學校精神週」。

亦請參予「網上萬聖節遊行」活動，請在2020年10月28日（星期三）之前，

~~將學生的萬聖節裝扮照片上傳至網址~~ [tinyurl.com/haineshalloween](http://tinyurl.com/haineshalloween)

